
Referat fra styremøte nr. 4 - 2022 
 

Dato:  20/12-22, kl. 19.00 

Til stede i lokalet: Henning Meese, Arve Moen, Bertil Endresen, Christian Meisal, Anne Marte Viken 

Kallset (referent) 

Ikke til stede: May Liz Nautnes, Louise Garshol Bergø, Per Arne Jakobsen (svarte via e-post). 
 

Sak 
nr. 

Tema Referat 

20/22 Orientering fra daglig 
leder og sportslig 
leder 

Til info: 
Status fiksing av gulvet under svingstanga. 

- Christian og Anne Marte har hatt møte med Braatthallen 
og diskutert løsning. Fikses forhåpentligvis snarlig. 

- Orientering om oppstart og vårens tilbud. 
 

- Vi har fått tilbud om at alle medlemmene våre skal få en 
fast rabatt på 20 % på alle behandlinger hos Frisørverden. 

Vedtak: 
- Vi takker ja til tilbudet. Daglig leder legger ut aktuell info. 

 

21/22 Økonomisk status Til info: 
- Ligger an til underskudd på 450 000 kroner for 2022. 

Vedtak: 
- Vi må øke treningsavgiften og spare der vi kan spare. 
- 200 opp i treningsavgift per halvår. 1000 kroner per 2 

timer for de voksne. 
- 2 kr per km eller kvittering på bensin ved kjøring til 

arrangement. 

22/22 Status toppidrett 
turn på Atlanten vgs. 

Til info: 
- Christian er inn som frivillig 1 time i måneden. 

Gymnastene bruker turnhallen gratis etter godkjenning 
fra KTF og Braatthallen. 

23/22 Initiativ fra 
Braatthallen 
angående utredelse 
av turnhall på 
Hagelin 

Til info: 
- Anne Marte, Henning og Bertil hadde et arbeidsmøte i 

slutten av november hvor vi så på mulige løsninger for 
Hagelin. Vi kom frem til at vi vil få det mindre og dyrere 
der enn vi har det i dag. Vi har det bra i Braatthallen til en 
relativt rimelig penge. Vi bør heller jobbe med å få det 
bedre i Braatthallen per nå og være åpne for løsninger på 
Atlanten.  

Vedtak: 
- Henning kaller inn til møte med Rolf for å informere. 

24/22 Status overgang til 
nytt 
regnskapssystem 

Vi starter med nytt regnskapssystem fra 01.01.23. Anne Marte tar 
kontakt med Tripletex i januar. 

25/22 Evt. Årsmøte: 
- Henning tar kontakt med valgkomiteen, Magnhild Rovik 

og Emma Stemland. Vi setter tidspunktet for årsmøtet på 
første styremøtet etter nyttår. 

 
 
 



Referat fra styremøte nr. 4 - 2022 
 

Oversikt styremøter 2022:  

# 1 – Møte i lokalet 19.00, mandag 04. april 2022 – 7 saker gjennomgått (1/22-7/22)                                          
5 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatte 

# 2 – Møte i lokalet 18.00, mandag 13. juni 2022 – 4 saker gjennomgått (8/22-11/22)                                          
4 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatte 

# 3 – Møte i lokalet 19.00, tirsdag 20. september 2022 – 8 saker gjennomgått (12/22-19/22)                                          
4 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 1 fast ansatte 

# 4 – Arbeidsmøte i lokalet 19.00, tirsdag 20. desember 2022 – 6 saker gjennomgått (20/22-25/22)                                          
3 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 2 fast ansatte 

 

 

 

 


